
Tofta strands samfällighetsförening

Protokoll från styrelsemöte 23.9 2017

1. Vägen vid Sojdestigen .

Vägen vid Sojdestigen 13 inkräktar lite på tomten. Beslutades att tilläggsgrusa i
yttersvängen och att anmoda fastighetsägaren att tydligt markera tomtgrÊinsen,så att
trafikanter inte kör över tomten. Lars E meddelar fastighetsägaren.

2. Hastighetsbegränsning på Solbacksvägen.
Efter mångåriga påtryckningar från styrelsen meddelar nu länsstyrelsen
b e s lutet at| alla våra vägar kommer att ha hasti ghetsb e gråinsningen
30 km/h, utom avsnittet från Vädermyren upp till noffa infarten från
Toftavägen, där hastighetsbegränsningen är 50 km/h. Styrelsen har hela
tiden krävt 30 km/h pâallavàgarna, men detta är uppenbarligen
omöjligt.
Styrelsen diskuterar nu andra sätt att Ë ner hastigheten på S0-sträckan.

3. Aktuell ekonomisk status.
Stefan presenterade balans- och resultatrapport. Se bilaga!
Inbetalning ama fr än medlemmarna löper på enli gt plan.

4. Inftir vintern.
Beslutade att kontrollera Vädermyren , där röjning av växtlighet ev.
behövs.
Stefan meddelade att fÌirra årets entreprenör for snör<i¡jningen inte
kommer att köra kommande vinter. Stefan åtog sig att via Region
Gotland ta reda på vem som ffitt uppdraget att snöröja på Solbacksvägen
och kontakfa denne om de även kan röja våra belagda vägar likt tidigare
åtr.

5. Vägområdet kring Kaprifol-/lVlalvavägen och Sojdestigen.
Stefan redogjorde fiir sin syn på Sven och Gösta Anderssons
erbjudande om att ftireningen kan få köpa aktuellt område for en krona.
Vill foreningen köpa?
Stefan lämnade mötet,när diskussionen börj ade.
Beslutades att Ben undersöker
a) om Sven fortfarande vill sälja
b) vad man fär göra med marken ( är det utlagt som parkering....?)

6. Nästa möte.
Någon gång i månadsskiftet okfober november.
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